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Besvarelse af spørgsmål nr. 154 (Alm. del) fra Folketingets Epidemiud-

valg 

 

Hermed sendes besvarelse af spørgsmål nr. 154 (Alm. del), som Folketin-

gets Epidemiudvalg har stillet til justitsministeren den 17. januar 2021. 

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Martin Geertsen (V). 
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 Side 2/2 

Spørgsmål nr. 154 (Alm. del) fra Folketingets Epidemiudvalg:  

 

”Ministeren bedes kommentere på artiklen fra Politiken 17/1-

22: ”Kviktests for 2 milliarder skattekroner er købt uden ud-

bud”, herunder om udbudsreglerne efter ministerens vurdering 

er efterlevet i de pågældende indkøbssituationer?” 

 

Svar: 

 

Der henvises til de samtidige besvarelser af spørgsmål nr. 153 og 160 (Alm. 

del) fra Folketingets Epidemiudvalg. 
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